
 

REFERAT FRA DN-HILLERØD`s  ÅRSMØDE - 2018.                                                                 14 november 2018. 

 

Årsmødet blev afholdt i Kedelhuset hvor 34 personer deltog. 

Aftenens foredragsholder var Arkitekt Rie Øhenslager, som fortalte om bæredygtig byarkitektur, før og nu. 

Rie viste rigtig mange eksempler fra hele europa og fremhævede boligområder fra både Holland og Tyskland, som 
havde indarbejdet bæredygtigheden, tætheden, og beplantningen af små oaser omkring, og på boligerne. 

Hendes holdninger til fremtidens byggerier var, at der burde bygges mindre, men mere funktionelle boliger. 

På denne måde ville vi alle opleve mere ubebygget natur. 

Efter foredraget blev det egentlige årsmøde afholdt. Martin Knudsen var, også i år, mødeleder. 

Ind i bestyrelsen blev valgt et nyt medlem, Amalie Ørnsholt Ring og som supplanter blev genvalgt Jens Kromose og 
Rikke Macholm. Nyvalgte suppleanter er Josephine Liv Petersen, Vibe Jensen og Søren Mark Jensen. 

Jens Bøcher forlod bestyrelsen, og blev takket for sin store indsats gennem årene. Jens vil stadig rådgive når der er 
brug for det. 

Formanden gennemgik årsberetningen, som ligger offentlig tilgængelig, bla. på vores hjemmeside. 

Bestyrelsen efter årsmødet består nu af: 

Jørgen Nielsen - Formand. 

Vera Søchting – Næstformand. 

Mogens Hansen.  

Ulrik Ravnborg. 

Peter Andersen. 

Bodil Stenvang. 

Michael Lisk. 

John Stubtoft Nielsen. 

Amalie Ørnsholt Ring. 

Suppleanter: 

Jens Kromose. 

Rikke Macholm. 

Josephine Liv Petersen. 

Vibe Jensen. 

Søren Mark Jensen. 


